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Skobestyrelsens møde blev holdt på basisskolen, Artillerivej 57 – 

 i konferencerummet på 1. sal i PLC 
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Ca. Tid # Emne Formål 

16.00 1 Godkendelse af dagsorden Valg af 

ordstyrer og 

mødeleder 

16.05 2 
Nyt fra elevrådet 

Der har været afholdt galla. Sidste skoledag er under forberedelse. Der 

er kommet nye pausemøbler i udskolingen.  

 

 

16.15 3 
Meddelelsesbogen  

Retningslinjer for opstart skoleår 22/23 og 23/24. 

Det foreslås, at meddelelsesbogen i 2022/23 bruges som internt 

arbejdsredskab, og at den gøres tilgængelig for elever og forældre i 

forbindelse med skole-hjem-samtaler efteråret 2023. 

SB tiltrådte forslaget. 

Beslutning 

16.30 4 Årsberetning fra forpersonen  

Det bliver en kort årsberetning omhandlende: 

- Fællesskabet i udskolingen, madskolen, udetilladelse, junkfood 

- Lejrskole både i 4. og 7. klasse 

- Høringssvar sendt i forhold til skoledistrikt 

- Fokusområdet: børn med læsevanskeligheder, elevinddragelse, 

pædagogiske visioner (lodret struktur) og projektorienteret uv., 

indeklima, traditioner, kontaktforældre-møde, meddelelsesbog, 

fællesmøder i område Amager, årsmødet.  

- Skoleudviklings-samtale som et nyt tiltag. 

Godkendelse 

16.35 5 Traditioner på SIB  

Status. Udarbejdelse af dokumenter til ekstern brug. 

 

Forslag om at overnatning på skolen/Thorsanna i 1. klasse er båret af 

forældre. Lærerne deltager om eftermiddagen.  

Det er en tradition, at der er gallafest i KKFO’en i 3. klasse. 

6. årgang deltager altid i ”Coding Class.” 

8. årgang pynter op til dimission. Udover erhvervspraktik er 8. klasse 

også i Brobygning. Derudover hjælper 8. årgang til ved ”Gamle elevers 

aften.” 

Traditionspapir SIB: 

- Fredag før fastelavnssøndag slutter først kl. 16.  

Forpersonen og skoleleder er tovholdere på de to traditionspapirer.  

Orientering 

og drøftelse. 

17.05 6 Projektorienteret og aldersintegreret undervisning.  

Status, eksempler og begrundelse. 

 

Handler om differentierede, åbne motiverende opgaver som matcher 

barnets forudsætninger og fastholder barnet i lysten til læring. Fagene 

skal bruges ind i en meningsfuld sammenhæng – hvordan kan børnene 

bruge det, de har lært? Fagene ses som et redskab i bl.a. tværfaglige 

mere kreative sammenhænge. 

Der skal udarbejdes en progressionsplan i forhold til hele skoleforløbet.  

Drøftelse af fagligheden i den projektorienterede undervisning og 

omfanget heraf. 

Orientering 

og drøftelse. 
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Personalet skal kompetenceudvikles – ud over, at det skal være et 

opmærksomhedspunkt blandt personalet.  

17.35 7 Spisepause  

18.05 8 Skole-hjemsamarbejdet.  

Hvordan kan skolen og SB arbejde om at fremme en god kultur?  

Er der behov for justering af principperne? 

Skal SB evt. være repræsenteret på årets første forældremøder? 

En ekstra skole-hjemsamtale betyder, at tiden skal tages fra noget 

andet.  

 

Lærerne er generelt glade for den elevstyrede samtale (port folio.)  

Personalet giver udtryk for, at kommunikationen mellem skole og hjem 

ikke altid er konstruktiv. Enkelte medarbejdere har også oplevet, at der 

er blevet spurgt ind til personalets sygefravær. 

Oplevelsen er, at der stigning af uhensigtsmæssig kommunikation, 

ønsker om møder ved fx personalemangel o. lign. 

Hvordan kan principperne for skole-hjemsamarbejdet gøres mere 

levende? I den forbindelse er det blevet drøftet, hvordan SB igen kan 

deltage på første forældremøde i skoleåret. Datoerne skal i så fald være 

klar før sommerferien.  

Skal kontaktforældrene ”uddannes” mere i rolle i begyndelsen af 

skoleåret, så de bl.a. kan være repræsentant for den gode 

kommunikation. Som det er nu, bliver kontaktforældrene brugt meget 

lidt. 

Kan også være en udfordring, at forældrene ikke møder lærerne så ofte 

som tidligere.  

Forpersonen for SB er tovholder. 

Drøftelse. 

Forslag til 

justeringer af 

principper? 

18.35 9 Nyt fra personalet 

Udskoling: 

Featureuge 16 er gået godt. Fokus bl.a. på 9. klassernes eksamen. 

Basisskolen: 

Featureuge 16 er gået godt. Fagfordelingen fylder lige nu. 

I KKFO’en arbejdes der på at modtage alle de nye 0. klasser 1. maj.  

Klassedannelsen er gået rigtig godt.  

Nyt fra ledelsen 

Er i fuld gang med skolelederuddannelsen – databaseret ledelse.  

 

18.50 10 Eventuelt 

Skal der være et suppleringsvalg til SB i starten af det nye skoleår?  

 

 

18.55  Underskrift af referat.   

Tak for i aften. 

 

 


